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     NOTULEN 

         Nijkerk, 16 november 2023 
 

Geachte vereniging bestuurders, FNRS-ondernemers en wedstrijdorganisaties, 

 

Bij deze ontvangt u de notulen van de ALV van 14 november 2023 gehouden bij de Nieuwe Heuvel te Lunteren. 

 

Afmeldingen: 

Alexandra Hopman     Zonnehoeve 
Martijn Bouwman      Kring West Veluwe/L.R. de Laak 
Esther Veenhuizen (secretaris)    Kring West Veluwe 

 

Aanwezig: 

Chris Riethorst      RSV Barneveld 
Frederike Burger     LR. De Laak 
Loes Kwaks      Lunaruiters 
Petra Versluis      Lunaruiters 
Debra van Rossenberg     Stal Lozeman 
Henk Jan Lozeman     Stal Lozeman 
Jos Ruiter      Veluws Ros 
Cindy Top      RV Nieuwe Heuvel 
Kim Beekhuizen     Zeewolde Ruiters 
Dionne Kraaij      RSC Kraaij 
Priscilla v. Diejen     Stal Jacobs 
Babette van den Hoek     Waaghalsjes 
Anke Boerma      PC de Waaghalsjes 
Lianne Kleijer      Garderruiters 
Marjolein       Harsloruiters 
Wilma vd Hols      Het Gouden Hert 
Jantina Bakker      Het Gouden Hert 
Gerke de Jong      Lilliputters 
Suzanne van Beek     Slichtenhorst 
Clementina van de Biezen    Slichtenhorst 
Erik Kamphuis      Eemvallei 
Hester van Engelhoven     Willaerruiters 

Ariën Appeldoorn     Kring West Veluwe 
Marianne Koers      Kring West Veluwe/RSV Roosendaal 
Gert Jan Esveld     Kring West Veluwe/Neuderuiters 
Laurene Wouters     Kring West Veluwe/RSV Barneveld 
Irene Kamphorst     Kring West Veluwe/Neuderuiters 
André Florijn      Kring West Veluwe/Het Gouden Hert 
Hanneke Lagraauw     Kring West Veluwe 
  

 Bestuur : Ariën Appeldoorn (VZ en afgezant Regio), Gert Jan Esveld, Andre Florijn (penningmeester), Laurene 
Wouters, Marianne Koers, Irene Kamphorst, Hanneke Lagraauw, Esther Veenhuizen (afwezig) en Martijn Bouwman 
(afwezig). 
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 Agenda 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter. 
-De voorzitter Ariën Appeldoorn heet een ieder welkom. 
 

2. Vaststellen agenda en notulen ALV 18-04-23. 
-De agenda wordt goedgekeurd en vastgesteld. Vervolgens worden ook de notulen goedgekeurd. 
 
In de notulen van 18-04-2023 stonden de volgende zaken (vragen) nog open: 
-Is er EHBO of BHV nodig is op een wedstrijd?  
Ariën heeft hierop het volgende antwoord gekregen van Eveline den Ouden van KNHS afdeling wedstrijd: “Voor 
alle wedstrijden geldt het volgende: De wedstrijdorganisatie dient er voor te zorgen dat er een arts oproepbaar is 
tijdens de wedstrijd. Er dient een Bedrijfshulpverlener(s) en/of EHBO-er(s) aanwezig te zijn. De 
wedstrijdorganisatie dient ervoor te zorgen dat een brancard en EHBO-materialen aanwezig zijn.” 
-Chris Riethorst had de vraag of een digitale wedstrijdplanning misschien een goed alternatief is. Antwoord: Hier 
wordt onderzoek naar gedaan en het kringbestuur komt hier nog op terug. 
-De 2e afgevaardigde vanuit de kring naar de regio is vacant. Hier is het Kringbestuur mee bezig en we hopen 
hier bij de voorjaar ALV op terug te komen. 
 

3. Ingekomen stukken: 
-Penningmeester André Florijn heeft bericht gekregen vanuit Rijvereniging de Edese dat deze vereniging wordt 
opgeheven. 
 

4. Begroting 2024: 
-De begroting wordt gedeeld en toegelicht door André Florijn. Er is een klein verlies van 625 euro te melden. Er 
zijn verder geen vragen hierover en de begroting wordt vervolgens vastgesteld. 
 

5. Mededelingen van het Kringbestuur: 
-Over het algemeen is het bestuur tevreden over de gereden selecties. De uitgereikte sjerpen waren voor 
sommige ponyruiters en amazones iets te groot. Hiervoor treffen we maatregelen 
 
-Rooster van aftreden: Marianne Koers heeft aangeven na dit winterseizoen 2023/2024 te stoppen als 
bestuurslid. De lopende selectiewedstrijden maakt zij nog wel af. André Florijn en Hanneke Lagrouw hebben 
aangegeven voor een volgende termijn beschikbaar te zijn. In november 2024 loopt de 1e termijn van Esther 
Veenhuizen af. Zij heeft aangegeven niet beschikbaar te zijn voor een volgende termijn. In november 2024 loopt 
de 2e termijn van Gert Jan van Esveld af, hij heeft aangegeven beschikbaar te zijn voor een 3e termijn. In 
november 2024 loopt ook de 2e termijn van Ariën Appeldoorn af, hij heeft zijn beslissing nog in beraad. 
 
-De professionaliseringsavond voor wedstrijdorganisaties, gehouden door de kring op 13 september bij het 
Gouden Hert in Putten, zijn als prettig en interessant ervaren. Deelnemers waren overwegend positief. Bij de 
workshop Hartman was het wel jammer dat door AVG-regelgeving niet alles ingevuld kon worden. Op de website 
van Kring West Veluwe staat onder het kopje downloads een link naar een gehouden webinar over het 
concoursprogramma welke de KNHS Zuid-Holland heeft georganiseerd. 
 
-De datum van de voorjaars ALV van Kring West Veluwe wordt voorgesteld op 16-04-2024. Dit wordt akkoord 
bevonden en vastgesteld. 
 

6. Mededelingen vanuit KNHS/REGIO: 
-Zoals vermeld bij punt 2. De 2e afgevaardigde vanuit de kring naar de Regio is vacant. Hier is het Kringbestuur 
mee bezig en we hopen hier bij de voorjaar ALV op terug te komen. 
 
-Er zijn avonden georganiseerd vanuit KNHS regio Gelderland met als onderwerp “de toekomst van de kringen”. 
Bij de eerste brainstorm avond op 9 juni zijn Esther Veenhuizen en Laurene Wouters aanwezig geweest en bij de 
2e avond op 16 september was alleen Laurene aanwezig. Op 12 januari 2024 volgt een 3e avond waar men het 
wil hebben over de ontwikkeling van een toekomstvisie.  Ariën verteld in de vergadering in hoofdlijnen wat het 
doel is en wat er besproken is. In het voorjaar ALV van de Regio (Gelderland) wil men hier een beslissing over 
nemen. Het kringbestuur is voornemens om na deze voorjaar ALV van de regio een avond te organiseren om te 
peilen wat de verenigingen van de resultaten van dit proces vinden. 
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7. Rondvraag: 
-Dionne Kraaij vraagt of het niet beter is om (per accommodatie) de selecties verkorten. Bijvoorbeeld in 1 week 
zowel de pony’s als de paarden een selectiewedstrijd laten rijden. Hierbij de ponys en de paarden wel splitsen 
zodat deze niet overlapt. Dit omdat men vind dat de selectieprocedure soms wel erg lang duurt. Ariën stelt voor 
om het idee mee in overweging te nemen in de eerstvolgende bestuursvergadering. Hier gaat men mee akkoord. 
Chris Riethorst (RSV Barneveld) is geen voorstander van het voorstel van Dionne en vraagt om dan ook het 
aspect capaciteit (van zowel deelnemers als accommodatie/vrijwilligers) mee te nemen. 
Jos Ruiter vraagt om de presentatie van “de KNHS on tour” gehouden in Wezep op de site wil zetten. Ariën 
Appeldoorn zal dit verzorgen. 
 
 

8. Vaststellen wedstrijdkalender zomer 2024 
-Jos verteld dat een nieuwe wedstrijd alleen in deze vergadering aangedragen kan worden als deze op een lege 
(niet bezette) datum valt. Verder adviseert ze de wedstrijdsecretariaten van de aanwezige vereniging bij het 
aanmaken van de wedstrijden in mijn KNHS alle rubrieken van de gekozen discipline aan te vinken. Later in het 
proces kan men dan de rubrieken verwijderen die men (achteraf) niet wil aanbieden. Dit voorkomt veel 
rompslomp. 
 
-Jos is ook I&R controleur, ze vraagt of de wedstrijdorganisaties altijd het combinatienummer van een deelnemer  
(met zijn of haar paard) op de lijsten wil vermelden. Dit voorkomt veel vertraging bij de controle. 
 
-Dionne Kraaij vraagt hoe men het combinatienummer bij een deelnemer met een gastlicentie die meerdere 
paarden in één rubriek start kan invullen. Volgens haar kan dat maar 1 keer namelijk. Jantina Bakker heeft hier 
ook ervaring meer en volgens haar weten ze zelfs bij het KNHS niet hoe dit moet. Jos gaat hier naar informeren 
en komt hier op terug. 
 
-Bij de workshops van de professionaliseringsavond is er door deelnemers opgemerkt dat men voor BB 
rubrieken geen startpas nodig heeft. Dit blijkt (bij navraag door Jos) niet waar te zijn. Bij deze rubrieken is er wel 
degelijk een startpas nodig. Soms is deze wel gratis aan te vragen bij het KNHS. 
  
-De wedstrijdkalender zomer 2024 wordt doorgenomen en vastgesteld. 
 
-Ariën merkt op dat er in onze kring voor pony’s outdoor wel heel weinig springwedstrijden worden  
georganiseerd. Hij vraagt hier aandacht voor. 
 
-Erik Kamphuis wil graag Jos Ruiter bedanken voor haar jarenlange tomeloze inzet bij het maken van de  
wedstrijdkalender. Ze krijgt vervolgens een applaus van de aanwezigen. 
 

9. Sluiting 
 
De voorzitter bedankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit om 22.10 uur de vergadering. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens het kringbestuur  
Gert Jan van Esveld, vervangend notulist van Esther Veenhuizen (secretaris) 
   


